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Résumé: En raison de la plus grande importance de notre environnement, sa protection est
devenue un acte légalisé sous différentes formes. Et comme les administrations sont toujours
liées d'une maniére ou d'une autre a l'environnement, il était nécessaire d'établir des
réglementations administratives en matiere d'environnement.

Ces réglements administratifs sont liés aux taches typiques des administrations, telles que la
sécurité et la santé publique. L'accomplissement de ces obligations est réaliseé grace aux
différents instruments juridiques tels que les autorisations, les interdictions et les obligations
afin de garantir les droits environnementaux aux générations futures.

Mots clés: contrdle administratif - sanctions administratives - pollution

Abstract: Due to the utmost importance of our environment, its protection became a legalized
act with different forms and shapes. And since administrations are always related in one way
or another to the environment, it was a necessity to establish administrative regulations with
regard to the environment.

These administrative regulations are related to the typical duties of administrations such as
ensuring safety and public health. The fulfillment of such duties is realized thanks to the
different legal instruments such as permissions, prohibitions and obligations to secure
environmental rights to the future generations.

Keywords: administrative control- administrative sanctions - pollution
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